

To: DFHK Members

Re: Update on DFHK Anniversary Gala Dinner & Year Book 2020 (e-version)

1) DFHK Anniversary Gala Dinner

Due to COVID 19, the 2020 captioned event has been on hold and a 2020/2021 celebration might be a viable option to be explored. With the uncertainty ahead It is difficult to plan at this stage, so will update you when situation improves.

2) DFHK Year Book 2020

As you are aware that almost all jewellery trade shows in Hong Kong were cancelled this year thus limited our Year Book distribution.

Our officers decided to defer the printing of the hard copies for 2020. Instead a 2020/2021 Yearbook will be printed to coincide with the HKIJS to be held in July 2021 in HK.

Below please find the link to e-version of our Year Book 2020, which will be send via email to DFHK, WFDB & SDE members and other related organizations.

Link to 2020 YB:

http://www.dfhk.org/diymodule/docBimg_yearbook/DFHK2020YBMid_Res.pdf

Wishing you all the best and Happy New Year! Keep safe & healthy!

致：香港鑽石總會會員

更新活動及項目資訊：香港鑽石總會週年晚宴和 2020 年年刊（電子版）

1) 香港鑽石總會週年晚宴

由於 COVID 19 疫情，2020 會慶活動將順延與 2021 年會慶一併慶祝。但面對不明確的前景，本會需於稍後再通告各位相關活動的計劃。

2) 香港鑽石總會 2020 年年刊

大家均知道今年香港幾乎所有珠寶展都被延期或取消，因此影響了我們年刊的派發。現總會職守委員決定將 2020 年的印刷本推遲印刷。而 2020/2021 的年刊印刷本將於 2021 年 7 月香港貿發局舉行的 HKIJS 珠寶展中派發。

以下是《2020 年年刊》的電子版本，該版本將通過電子郵件發送給香港鑽石總會，世界鑽石聯會，上海鑽石交易所會員及其他同業友會和組織。

2020 YB 鏈結：

http://www.dfhk.org/diymodule/docBimg_yearbook/DFHK2020YBMid_Res.pdf

並祝一切順利 新年進步！保持安全健康！

Secretariat, DFHK

香港鑽石總會秘書處謹啟

2020 12 30